
 
 
GIF hovedbestyrelsesmøde torsdag d. 6. juni 2024. 

 

Tilstede: 

Formand – Louise Vedel 
Kasserer – Lotti Hallberg 
Gymnastik – Pia  
Håndbold – Rene Jørgensen 
Motion – Mette Rehl 
Fodbold – Jesper Faber-Falborg 
 
Ikke til stede:  
Næstformand – Keld Olsson 
Tennis – Anne Høgdal Larsen 
Billard – Edgar Rasmussen 
Badminton – Hans-Kurt Johansen 
Suppleant – Malene Guassora 
Suppleant - Charlotte Gade Olsen 
 
Referent:   
Louise 
 
Dagsorden 

 
 

1. Konstituering efter generalforsamlingen 
Vi fortsætter som hidtil.  
Formand: Louise Vedel 
Næstformand: Keld Olsson 
Kasserer: Lotti Hallberg 
 

2. Nyt fra hallen 
Der er møde i halbestyrelsen 18 juni.  
Er der punkter til dagsorden fra GIF? Ikke umiddelbart nogle punkter fra GIF, foreningerne melder 
tilbage til deres egen repræsentant eller Louise, hvis de har punkter til mødet.  
 
Fremover sender Louise referat fra møderne rundt til bestyrelsen, så de har mulighed for at komme 
med input.  
 
Er reklamen pillet ned? 
 



 
 

3. Gadstrupdagen 
Vi snakkede efter generalforsamlingen om, at lade det være hjemmebanedag for fodbolden. Der 
har været faldende interesse fra de øvrige foreninger og der kommer ikke så mange mennesker 
udover fodboldspillere og deres familier.  
Der afholdes ikke Gadstrupdagen i 2025. Fodbold holder sin hjemmebanedag sidst i august.  
 

4. Opsigelse af forpagtningen af jordstykket  
Skal vi opsige forpagtningen af jordstykket bag stadion?  
Forslag fra motion, som vil forklare ideen bag forslaget.  
 
Da indtægten fra forpagtningen er relativ lille og ikke har den store økonomiske betydning for GIF 
foreslår Motion, at opsige forpagtningsaftalen med henblik på, at få borger forslag, hvad 
jordstykket kan bruges til, til gavn for borgerne i Gadstrup. Hvis der ikke kommer forslag, kan der 
etableres urørt skov. Hertil kan der søges tilskud.  
 
Inden der tages hul på, hvad jordstykket kan bruges til, skal det afklares, hvordan og hvornår 
forpagtningsaftalen kan opsiges.  
Louise skanner og sender den forpagtningsaftalen til Mette.  
 

5. Hjemmeside 
Vi har snakket om at GIF skal have ny hjemmeside. Hvem vil stå for det? 
Vi spørger Keld om han vil ellers spørger vi en anden (Kresten). 
 

6. DGI medlemskab 
GIF betaler for de foreninger som søger aktivitets tilskud gennem paraplyen GIF. Håndbold og 
fodbold er røget ud, da se selv søger aktivitetstilskud.  
Håndbold og fodbold kan sende opgørelser over medlemmer fra Gadstrup og få DGI dækket af GIF.  

 
 

7. Nyt fra foreningerne 
Billard: ikke tilstede 
Fodbold: Fuld gang i sæsonen. Der er lige startet et ung-damesenior hold op (17-24 år) de er 25-30 
stk. VG er ved at indgå nyt sammenarbejde med større klub, det skulle være på plads inden 
sommerferien.   
Gymnastik: Sæson ved at slutte med en masse opvisninger for alle hold. Grevinderne har været til 
Gym For Life (performance konkurrence) og kom hjem med guld. Samtidig arbejdes der på, at få 
næste sæson på plads. Der mangler lidt trænere. De mangler to suppleanter til bestyrelsen.  
Lige under 500 medlemmer. 
Håndbold: Sommer håndbold for senior og Beach håndbold for børnene. Snart sommerferie. Fra 
næste sæson bliver der træning for u13 i Ramsøhallen. Det er planen, at flere hold de kommende 
år også skal træne i Ramsøhallen. Det kniber med at få hal-tid på relevante tidspunkter da den er 



 
 

booket 2 sæsoner frem. Rene undersøger nærmere, hvordan håndbold kan få hal-tid i 
Ramsøhallen.  
Trænerne er på plads til næste sæson, men det har været svært at finde, specielt herre senior 
træner.  
Nu er det snart Roskilde festival. Langt størstedelen af hjælperne er udefra, der er ikke mange fra 
klubben.  
Tennis: Ikke tilstede  
Badminton: Ikke tilstede 
Motion: Stadig over 600 medlemmer, på trods af sommeren, og der kommer stadig nye. Er ved at 
analyserer borger og medlemsundersøgelse. 
Der er flere som spørger om ting som allerede findes i foreningerne. Foreningerne skal måske 
reklamere noget mere. Mette kan evt. rundsende listen over aktiviteter som efterspørges, men 
allerede eksisterer? 
 

8. Evt. 
Der er kun lagt 3 møder ind det kommende år. Hvis der er behov for yderligere, indkaldes der ad 
hoc. 
  
Næste møder: 
Tirsdag d. 10. september 
Torsdag d. 28. november (julemøde) 
Onsdag d. 29. januar 2025 
 


